
ПРОТОКОЛ  

обговорення проєкту ОПП «Екологія» для другого (магістерського) 

рівня вищої освіти з роботодавцями 

від «12» квітня 2021 р. 

 

ПРИСУТНІ: 
ЩЕРБИНА Валентина Вікторівна – гарант ОПП «Екологія» другого 

(магістерського) рівня вищої освіти, к.б.н., доцент кафедри геоекології і 

землеустрою ТДАТУ; 

ТАРУСОВА Наталя Василівна – член робочої групи, к.б.н., доцент кафедри 

геоекології і землеустрою ТДАТУ; 

ВОЛОХ Анатолій Михайлович – член робочої групи, д.б.н., професор кафедри 

геоекології і землеустрою ТДАТУ, Заслужений діяч науки і техніки України; 

СКИБА Вікторія Павлівна – член робочої групи, к.с.-г.н., асистент кафедри 

геоекології і землеустрою ТДАТУ; 

САВЧЕНКО Аліна Дмитрівна – здобувачка вищої освіти другого 

(магістерського) рівня вищої освіти; 

ВОЛОВИК Дмитро Іванович – в.о. директора Приазовського національного 

природного парку. 

 

ЗАПРОШЕНІ: 

НЕДОВІЗІЙ Юрій – генеральний директор Азово-Сиваського Національного 

природного парку; 

НІКОЛАЄВ Віталій – головний міжрайонний мисливствознавець, співробітник 

ДП «Мелітопоьське лісомисливське господарство»; 

ПЕРИСТИЙ Василь – голова Карлівської районної ради Полтавської області; 

ТИХОВОД Анатолій – директор агрофірми «Ольвія», голова Аграрного союзу 

Запорізької області; 

РОЖЕНКО Микола – к.б.н., заступник директора Нижньодністровського 

Національного природного парку; 

ТКАЧУК Юрій – голова Чернівецької обласної ради УТМР; 

ГРЕДЖЕВ Віктор -Директор агрофірми «Федорівка» Приазовського району; 

МЕДЮК Сергій - фермер Мелітопольського району; 

 
Всього: 14 осіб. 
 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
1. Доповідь гаранта про проєкт освітньо-професійної програми «Екологія» 

другого (магістерського) рівня вищої освіти та обговорення проєкту освітньо-
професійної програми. Надання пропозицій від представників роботодавців. 

2. Різне. 
 
1. СЛУХАЛИ: 

Щербину В.В. щодо представлення проєкту освітньо-професійної 
програми та корегування навчального плану за спеціальністю 101 Екологія. 
 



ВИСТУПИЛИ: 
НЕДОВІЗІЙ Юрій – запропонував один з майнорів професійного 

спрямування зробити з акцентом на вивчення дисциплін за тематикою природно-

заповідного фонду. 
ВОЛОВИК Дмитро – запропонував додати індивідуальної особливості 

освітньо-професійній програмі та фахову компетентність та результат навчання, 
зміст яких відображав би здатність здобувачів до виконання діяльності у межах 
територій та об’єктів природно-заповідного фонду, відображав навички для 
подальшої роботи в природоохоронних установах. 

 
 

УХВАЛИЛИ: 
1. Винести надані рекомендації на обговорення проєктної групи для розгляду 

їх доцільності та, за можливості, врахувати подані пропозиції в ОПП 
«Екологія» другого (магістерського) рівня вищої освіти. 

2.  Покласти контроль на гаранта Щербину В.В. 
 
 
 
Гарант ОП, доцент, к.б.н.      Валентина ЩЕРБИНА 
 
 
 
 
Секретар, асистент, к.с-г.н                                           Вікторія СКИБА 
 
 
 
 


